
P R O T O K Ó Ł Nr XXIX/16 
 
z sesji Rady Miejskiej w Dukli, odbytej w dniu 28 września 2016 r. r. o godz.18 30 w sali 
konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Dukli. 
 
 W sesji udział wzięli następujący radni: Jan Dembiczak, Andrzej Dziedzic , Zenon 
Leńczyk , Władysław Boczar ,  Krzysztof  Woźniak,  Halina Pietruś , Tomasz Węgrzyn, 
Andrzej Kędra, Ewa Przystasz, Mariusz Folcik, Jan Marszał,  Adam Faustus, Zbigniew Głód, 
Bohdan Gocz i Teresa Belcik. 
 Ponadto w sesji udział wzięli: Burmistrz Dukli – Andrzej Bytnar , Skarbnik Gminy – 
Jolanta Bik,  zaproszeni goście, kierownicy jednostek organizacyjnych i  sołtysi. Listy 
obecności stanowią załącznik do protokołu. 
 
Ad.1 
 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Dziedzic otworzył sesję, powitał wszystkich 
zebranych i stwierdził prawomocność obrad. Na sekretarza obrad powołał radnego Adama 
Faustusa. 
Burmistrz A. Bytnar wnioskował o zmianę w porządku polegającą na zamianie projektu 
uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Dukla na 2016 rok zawartego w druku 
181 na druk nr 181A.  

Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. Przyjęto 
go jednomyślnie /głosowało 15 radnych/.Uzupełniony o wniosek Burmistrza porządek obrad 
przedstawia się on następująco. 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z  XXVIII sesji  Rady Miejskiej w Dukli. 
3. Informacja Burmistrza Dukli z działalności międzysesyjnej. 
4. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Dukli. 
5. Zapytania i wolne wnioski. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) określenia jednostki obsługującej, jednostek obsługiwanych oraz zakresu obowiązków 
powierzonych jednostce obsługującej w ramach wspólnej obsługi (druk nr 179), 

b) zmiany uchwały własnej dotyczącej utworzenia i nadania statutu dla Zespołu Obsługi 
Placówek Oświatowych w Dukli (druk nr 180), 

c) zmian w uchwale budżetowej Gminy Dukla na 2016 rok (druk nr 181A), 
d) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dukla (druk nr 182). 

7. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
8. Oświadczenia i informacje. 
9. Zamknięcie sesji. 

 
Ad.2 
 Uwag do protokołu z XXVIII sesji nie zgłoszono. Przyjęto go jednomyślnie /głosowało 
15 radnych/. 
 
Ad.3 
 Informację z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz A. Bytnar. Informował 
o: 
- spotkaniu z przewodniczącym Rady A. Dziedzicem w sprawach gminy, posiedzenia komisji  
  zwołanego na dzień 20 września br. i sesji zaplanowanej na dzień 28 września br., 
- spotkaniu z Wójtem Miejsca Piastowego na temat pomocy finansowej dla powiatu na remont  



   dróg powiatowych, 
-  w zebraniu wiejskim w Wietrznie i Równem na temat funduszu sołeckiego, 
-  wyjeździe w teren w na budowę oczyszczalni ścieków w Sulistrowej – postęp prac i roboty  
   dodatkowe, 
- spotkaniu z przewodniczącym Rady A. Dziedzicem, 
- zebraniu wiejskim w Nowej Wsi, Zawadce Rymanowskiej i Trzcianie, 
- spotkaniu z Dyrektorem ŚDS w Cergowej na temat doprowadzenia wody z Dukli do budynku  
  ŚDS, 
- spotkaniu z Prezesem GKiM w Dukli Sp. z o.o. w Dukli w sprawie inwestycji na cmentarzu 
  i doprowadzenia wody do ŚDS w Cergowej, 
- spotkaniu z sołtysem Teodorówki, 
- spotkaniu z radnym J. Dembiczakiem w sprawach gminy, budżetu i podatków, 
- zebraniu mieszkańców m.Dukla, 
- udziale w nabożeństwie prawosławnym w Tylawie, 
- zebraniu wiejskim w Barwinku i Iwli, 
- spotkaniu z sołtysem Nadola, 
- spotkaniu z sołtysem Tylawy, 
- spotkaniu z przedstawicielem OSP w Tylawie, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem, 
- spotkaniu z firmą A. Kwiatkowskiej na temat rekultywowanego wysypiska odpadów  
  komunalnych, 
- spotkaniu z projektantem J. Boroniem w sprawie wodociągu i kanalizacji i przejścia przez 
  grunty rodziny Tarnowskich, 
- spotkaniu z przedstawicielami GDDKiA na temat oznakowania na terenie Dukli, 
- udziale w Powiatowej Radzie Rynku Pracy, 
- zebraniu w Cergowej, 
- spotkaniu w Svidniku na Słowacji w sprawie współpracy w realizacji wspólnych projektów, 
- spotkaniu u Starosty Śvidika na Słowacji na temat obchodów 70 rocznicy bitwy o Przełęcz  
  Dukielską, 
- spotkaniu w Chyrowej, 
- wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem, 
- spotkaniu z radną H. Pietruś, 
- spotkaniu z sołtysem Cergowej, 
- spotkaniu z przedstawicielami Towarzystwa Historycznego w Równem w związku  
  z prowadzoną inwestycją w Domu Ludowym w Równem, 
- zebraniu wiejskim w Teodorówce, 
- podpisywaniu kontraktów u notariusza, 
- podpisaniu w WFOŚ umowy na dofinansowanie usuwania azbestu, 
- spotkaniu z Komendantem  Miejskim Policji L. Buryłą, 
- zebraniu Klubu Sportowego „Przełęcz Dukla” w związku ze zbliżającymi się obchodami  
  70-lecia istnienia, 
- spotkaniu z architektem M.Gransickim  w sprawie rewitalizacji dukielskiego rynku, 
- spotkaniu z Prezesem GKiM w Dukli Sp. z o.o. w sprawie gospodarki wodno- 
  ściekowej   i  targowicy, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem po odbytym spotkaniu A. Dziedzica  
  z Prezesem MPGK Krosno J.Ficem,  
- spotkaniu w Domu Ludowym w Cergowej podsumowującym realizowany projekt, gdzie  
  gościli niepełnosprawni z trzech gmin: Nowego Żmigrodu, Brzozowa i Dukli, 



- zebraniu wiejskim w Lipowicy i Jasionce, 
- spotkaniu wspólnie z Przewodniczącym Zarządu Osiedla Z. Leńczykiem i z Konserwatorem  
  Zabytków w sprawie rewitalizacji Rynku w Dukli, 
- spotkaniu z audytorem W.Guzikierm za temat przeprowadzonego audytu w zakresie  
  zarządzania kryzysowego, 
- spotkaniu w Zboiskach, 
- spotkaniu z Zarządem Klubu Sportowego „Zorza” w Łękach Dukielskich na temat  
  funkcjonowania Klubu, 
- spotkaniu z K. Smereckim – Naczelnikiem Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu Miasta  
  Krosna na temat propozycji rozmów o oczyszczalni ścieków w Wietrznie, 
- spotkaniu z Nadleśniczym i Zastępcą Nadleśniczego Nadleśnictwa Dukla w sprawie  
  wspólnych inwestycji przy znacznym udziale Nadleśnictwa, 
- spotkaniu z Dyrektorem ZS Nr 2 w Dukli, 
- zebraniu wiejskim w Głojscach, 
- wyjeździe w teren do Jasionki w sprawie uregulowania stanu drogi dojazdowej. 
 
Ad.4 
 Informację z realizacji uchwał podjętych na XXVIII sesji Rady Miejskiej w Dukli 
przedstawił Burmistrz A. Bytnar. Poinformował, że wszystkie uchwały zostały przesłane do 
legalizacji do PUW w Rzeszowie i do RIO w Krośnie, natomiast uchwały w sprawie 
uchwalenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego również do publikacji w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego. 
 
Ad.5 
 B. Płóciennik na ręce radnego Rady Powiatu Krośnieńskiego Z. Fedaka składał 
podziękowania dla A. Mercika za naprawę mostu do Zawadki Rymanowskiej i wywiązanie się 
z deklaracji. Zadał również pytanie, czy powiat remontując most i zwężając go o 2 m brał pod 
uwagę sezon zimowy, co będzie przy odśnieżaniu, ponieważ dwa pojazdy nie przejadą obok 
siebie. 
 Mirosława Stanosz – mieszkanka Nadola prosiła o wykonanie nawierzchni asfaltowej 
na drodze w Nadolu, przy której m.in. mieszka w/w. 
 
Ad.6 
 D.Szczurek – Dyrektor ZOPO w Dukli przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 
w sprawie  określenia jednostki obsługującej, jednostek obsługiwanych oraz zakresu 
obowiązków powierzonych jednostce obsługującej w ramach wspólnej obsługi. Informowała, 
że z dniem 1 stycznia 2016r. weszła w życie ustawa z dnia 25 czerwca 2015r. o zmianie ustawy o 
samorządzie gminnym oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. z 2015r. poz. 1045).  Przyjęta 
nowelizacja wprowadza możliwość prowadzenia wspólnej obsługi w samorządach. Podstawą prawną 
są przepisy art. 10a-10d ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym. 
Zgodnie z art. 10a ustawy o samorządzie gminnym gmina może zapewnić wspólną obsługę, w 
szczególności administracyjną, finansową i organizacyjną: 
1)  jednostkom organizacyjnym gminy zaliczanym do sektora finansów publicznych, 
2)  gminnym instytucjom kultury, 
3)  innym zaliczanym do sektora finansów publicznych osobom prawnym utworzonym na 
podstawie odrębnych ustaw w celu wykonywania zadań publicznych, z wyłączeniem 
przedsiębiorstw, instytutów badawczych, banków i spółek prawa handlowego. 
Zgodnie z art. 10b ust. 1 ustawy „jednostką obsługującą” może być: 
1)  urząd gminy, 
2)  inna jednostka organizacyjna gminy, 



3) jednostka organizacyjna związku międzygminnego albo jednostka organizacyjna związku 
powiatowo-gminnego. 

Nowelizacja wprowadziła także zmiany w ustawie o systemie oświaty. Zmiana brzmienia art. 5 ust. 
9 ustawy o systemie oświaty ma charakter doprecyzowujący. Z uwagi bowiem na wprowadzenie w 
ustawach ustrojowych zasad i trybu powoływania samorządowych centrów usług wspólnych (jednostek 
obsługujących), zbędnym stało się pozostawienie w stosunku do jednostek samorządu terytorialnego w 
ustawie o systemie oświaty upoważnienia do tworzenia zespołów obsługi ekonomiczno-
administracyjnej szkół i placówek. Nie oznacza to jednocześnie, że funkcjonujące obecnie „ZEAS” 
ulegną likwidacji. Zgodnie z art. 48 ust. 1 ustawy z dnia 25 czerwca 2015r. o zmianie ustawy o 
samorządzie gminnym oraz niektórych innych ustaw jednostki obsługi ekonomiczno-administracyjnej 
szkół i placówek, utworzone przez jednostki samorządu terytorialnego na podstawie art. 5 ust. 9 ustawy 
o systemie oświaty w poprzednio obowiązującym brzmieniu, mogą działać na dotychczasowych 
zasadach, nie dłużej jednak niż przez 12 miesięcy od dnia wejścia w życie nowelizacji. Przepis ten jest 
konieczny z uwagi na zmianę zasad odpowiedzialności za zadania z zakresu gospodarki finansowej oraz 
potrzebę dostosowania działań technicznych w obecnie funkcjonujących podmiotach. Również wspólna 
obsługa administracyjne, finansowa i organizacyjna szkół i placówek zorganizowana przez jednostki 
samorządu terytorialnego na podstawie powyższego przepisu może być prowadzona na 
dotychczasowych zasadach, nie dłużej niż przez 12 miesięcy od dnia wejścia w życie nowelizacji, tj. do 
31 grudnia 2016 roku. 

W związku z powyższym funkcjonujące obecnie jednostki obowiązane są dostosować  
w ciągu roku od dnia wejścia w życie ustawy do jej wymogów swoje działania i wewnętrzne 
procedury. 

Mając powyższe na względzie zasadnym jest wyznaczenie Zespołu Obsługi Placówek 
Oświatowych w Dukli jako jednostki obsługującej i dostosowanie prawno-organizacyjne (zmiana 
statutu, regulaminu organizacyjnego) do nowych przepisów ustawy o samorządzie gminnym. 

T.Belcik informowała, że Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 

Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 

U C H W A Ł Y  Nr XXIX/172/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i 

z dnia 28 września 2016 roku 
 

w sprawie określenia jednostki obsługującej, jednostek obsługiwanych oraz zakresu 
obowiązków powierzonych jednostce obsługującej w ramach wspólnej obsługi.  
 
Uchwałę podjęto większością głosów: 12 głosów „za” przy 3 wstrzymujących się /głosowało 
15 radnych/. 
 Następnie D. Szczurek – Dyrektor ZOPO nawiązując do kolejnego projektu w sprawie 
zmiany uchwały własnej dotyczącej utworzenia i nadania statutu dla Zespołu Obsługi 
Placówek Oświatowych w Dukli tłumaczyła, że w związku z określeniem ZOPO jako 
jednostki obsługującej jednostki obsługiwane należy dostosować statut. Dodatkowo zostają 
scedowane na jednostkę zadania organu prowadzącego realizowane w urzędzie.  
 T. Belcik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw 
Obywatelskich do przedłożonego projektu uchwały. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 

 
 
 
 
 



U C H W A Ł Y  Nr XXIX/173/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i 

z dnia 28 września 2016 roku 
 

w sprawie zmiany uchwały własnej dotyczącej utworzenia i nadania statutu dla Zespołu 
Obsługi Placówek Oświatowych w Dukli. 
 
Uchwałę podjęto większością głosów: 12 głosów „za” przy 3 wstrzymujących się /głosowało 
15 radnych/. 
 Skarbnik J.Bik omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 
Gminy Dukla zawarty w druku 181A. Informowała, że zwiększenie dochodów budżetowych 
proponuje się w kwocie 549.389,74 zł, natomiast wydatki przedstawiają się następująco: 
1. dział 010 – przesunięcie środków na dotację w ramach porozumienia z Gminą Chorkówka na 
budowę oczyszczalni ścieków w Sulistrowej etap II – roboty dodatkowe. 
2. dział 600 – zmiana przedsięwzięć w ramach Funduszu Sołeckiego 2016 r. 
3. dział 630 – zabezpieczenie środków na opłatę za wyłączenie gruntów z produkcji leśnej – budowa 
platformy widokowej na Górze Cergowej 
4. dział 700 – przesunięcie środków do działu 630 
5. dział 750 – przesunięcie środków w związku z przystąpieniem do realizacji projektu w 
partnerstwie z Gminą Tarnowiec pn. „Wysoka jakość usług administracyjnych w Gminach 
Brzyska, Dukla, Jasło, Skołyszyn i Tarnowiec”. 
6. dział 754 – zabezpieczenie środków na Fundusz Wsparcia Policji – zakup urządzenia 
wielofunkcyjnego dla Komisariatu w Dukli. 
7. dział 801 – przesunięcie środków do działu 854 – 46.250,00 zł, wprowadzenie środków na 
dofinansowanie projektu „Podniesienie efektywności i dostępności e-usług w zakresie zarządzania 
oświatą w Gminie Dukla” 
8. dział 851 – przesunięcie środków z dotacji na bieżące wydatki w ramach profilaktyki 
przeciwdziałania alkoholizmowi do MOSiR 
9. dział 852 – wprowadzenie środków z tyt. odsetek od zwracanego świadczenia wychowawczego 
10. dział 900 – wprowadzenie środków na dofinansowanie projektu „Termomodernizacja obiektów 
oświatowych w Gminie Dukla”, 
11. dział 921 – zmiana przedsięwzięć w ramach Funduszu Sołeckiego 2016 r. 
12. dział 926 – przesunięcie środków na Fundusz Wsparcia Policji. 
 Następnie Przewodniczący Rady A.Dziedzic ogłosił przerwę na pracę komisji Budżetu i 
Finansów celem zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Dukla na 2016 rok zawartego w druku 181A. 
 O godz.19.00 wznowiono obrady. 
 J. Dembiczak przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów do przedłożonego 
projektu uchwały.  
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 
 

U C H W A Ł Y  Nr XXIX/174/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i 

z dnia 28 września 2016 roku 
 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Dukla na 2016 rok. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 15 radnych/. 
 Następnie Skarbnik J. Bik omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Dukla na 2016 rok na podstawie objaśnień stanowiących załącznik do projektu uchwały. 
 J. Dembiczak informowała, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała 

przedłożony projekt uchwały. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  



 
 

 
 

U C H W A Ł Y  Nr XXIX/175/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i 

z dnia 28 września 2016 roku 
 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dukla. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 15 radnych/. 
 
Ad.7 
 Burmistrz A.Bytnar odpowiedział B. Płóciennikowi na zapytanie z sesji z 13 września 
br., że w ogłoszonym przetargu  na dowóz dzieci do szkół Gminnych firma składa oferty na 
każde zadanie wymienione w specyfikacji istotnych warunków zamówienia uwzględniając 
warunki naszego zamówienia. Koszt zadania wyliczany jest w kwocie brutto, każde zadanie 
jest wyliczane odrębnie. 
Trasa Zawadka Rymanowska jest w dwóch zadaniach w zadaniu nr 1  
Mszana – Zawadka Rymanowska – Barwinek – Tylawa szkoła, na której jest dowożonych 86 
dzieci koszt całkowity  to 59 520 zł (10 miesięcy, 5 952  zł miesięcznie / 86 uczniów = 69,21 / 
20 dni ( średnio w miesiącu) 3, 46 zł 
Trasa Zawadka Rymanowska w zadaniu nr 2  
Zawadka Rymanowska – Dukla  - 24 dzieci, Trzciana – Nowa Wieś – Dukla - 34 dzieci  
koszt całkowity  to 51 040 zł (10 miesięcy), 5 104  zł miesięcznie / 58 uczniów = 88 zł / 20 
dni ( średnio w miesiącu) 4, 40 zł 
Koszt dowozu uczniów jest jednakowy dla wszystkich uczniów 
Do Szkoły Podstawowej w Dukli jest dowożonych 14 dzieci z poza obwodu: Chyrowa – 
4,Głojsce – 1,Iwla – 1, Barwinek 4,Mszana – 4. Koszt roczny  - 20 092 zł 
Do Zespołu Szkół nr 2 w Dukli  - 11 dzieci: Głojsce – 3,Iwla – 1,Góry Iwelskie – 2, Tylawa -
1, Mszana – 1,Równe – Równe Popardy  3. Koszt roczny – 12 118 zł. Kontynuacja nauki w 
szkole, brak kl I , decyzja rodziców 
 Z. Fedak na zapytanie B. Płóciennika nie odpowiedział, ponieważ nie posiadał informacji, czy 
powiat brał pod uwagę odśnieżanie w okresie zimowym przy zwężeniu mostu do Zawadki 
Rymanowskiej. Zapewnił, że postara się udzielić odpowiedzi na następnej sesji. 
 Z. Leńczyk odpowiedział M. Stanosz, że rok w rok wysypuje przedmiotową drogę klińcem, 
której długość wynosi ponad 100 mb. Droga ta znajduje się na terenie Dukli, natomiast korzystają z 
niej mieszkańcy Nadola dlatego też uznał za stosowne zwrócenie się z prośbą do sołtysa Nadola o 
sfinansowanie ze środków funduszu sołeckiego choć 50% kosztów remontu, to może pozostałe koszty 
zostałyby sfinansowane przez zarząd Osiedla m.Dukla. 
 W. Madej odpowiedział, że droga do M. Stanosz została wyremontowana, a remont części 
drogi położonej na terenie Dukli nie może być sfinansowany ze środków funduszu sołeckiego wsi 
Nadole. 
 B. Płóciennik nawiązując do odpowiedzi Burmistrza, że jest w posiadaniu biletu miesięcznego 
ucznia na kwotę 180 zł , wystawionego przez aktualnego przewoźnika, a nie firmę BODEK. 
 Burmistrz A. Bytnar odpowiedział, że trudno mu jest dyskutować, ponieważ Urząd nie ma 
biletów, tylko otrzymuje fakturę. Bilet dostaje dziecko, ale za niego nie płaci. Zapewnił, że zwróci się 
do przewoźnika o wyjaśnienie tej kwestii. 
 B. Płóciennik dodał, że zgłasza problem, o którym został poinformowany, ale być może jest 
jeszcze więcej takich biletów. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic nawiązując do problemu poruszonego przez B. Płóciennika 
uważa za konieczne sprawdzenie u źródła, aby sprawa została wyjaśniona. 



Odnośnie drogi, w sprawie której zabierała głos M. Stanosz informował, że nie wszyscy wiedzą o 
podejmowanych działaniach zmierzających do sfinalizowania remontu tejże drogi. Najpierw trzeba 
było zrobić rozgraniczenie, bo wszystkiego nie da się zrobić naraz, ale uważa, że kiedyś to nastąpi. 
 
Ad.8 
 J. Marszał poddawał pod rozwagę, czy wieczorowa pora sesji nie umniejsza rangi Radzie 
Miejskiej. 
 A. Faustus w imieniu Powiatowej Rady Pożytku Publicznego dziękował Burmistrzowi 
A. Bytnarowi za umożliwienie wzięcia udziału w I forum obywatelskim, w którym z Gminy Dukla 
uczestniczyło 10 osób. Dziękował również za tworzenie Gminnej Rady Pożytku Publicznego, która 
powstaje tylko w Dukli i Boguchwale. Informował, że jest pomysł, aby posiedzenie tejże Rady odbyło 
się w styczniu w Dukli. 
Dziękował również Burmistrzowi za udział w projekcie realizowanym na rzecz osób 
niepełnosprawnych, w którym wzięło udział ponad 100 uczestników. 
Prosił również osoby, które zajmowały się rozprowadzaniem żywności na terenie Gminy Dukla 
o dokonanie rozliczenia. 
 Skarbnik J. Bik nawiązując do rozdanych wykazów posiadanego majątku w poszczególnych 
sołectwach prosiła sołtysów o sprawdzenie i zweryfikowanie z tym, co t fizycznie jest w posiadaniu, 
ponieważ pod koniec roku przeprowadzona zostanie w pełnym zakresie inwentaryzacja. Apelowała 
również, aby w terminie do końca października br. dokonana została likwidacja sprzętu, jeżeli taka 
potrzeba w sołectwach występuje.  
 
Ad.9 
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady A.Dziedzic zamknął 
XXIX sesje Rady Miejskiej o godz.19 30 . 
 
 
Protokołowała: 
 
Zdzisława Skiba 
  

 
 

 
 
  
 
 
 

    
 


